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News - ASRoma.pl

Maarten Stekelenburg ma za sobą dwa lata gry w Romie, dwa sezony, w

których w małym stopniu przypominał bramkarza z Ajaxu czy Mundialu w

Niemczech. Dlatego też, klub postanowił sprzedać go w styczniu, co

ostatecznie się nie udało i spróbuje najpewniej tego także latem. W

związku z tym, portal romanews.eu skontaktował się z agentem

bramkarza, Robertem Jansenem.

 

Maarten nie trenował również dzisiaj. Możliwym jest jego powrót na

niedzielny mecz z Napoli?

- Nie wiem, to mały uraz, jednak w Romie są bardzo uważni i nie chcą podejmować

ryzyka.

 

Uda się wrócić na finał Pucharu Włoch?

- Tak, myślę, że uda się.

 

Tymczasem wróciły plotki na temat jego rychłego odejścia z Romy...

- W tej chwili nic nie jest pewne, teraz jest z Romą i nie ma żadnej definitywnej

decyzji co do przyszłości.

 

Przewidujesz spotkanie z kierownictwem Giallorossich, aby omówić

sytuację?

- Nie przewidziano żadnego spotkania, nie ma takiej potrzeby.

Gracz miał problemy z Zemanem, teraz wszystko jest w porządku między

nim a środowiskiem Giallorossich?

- Na tą chwilę wszystko jest dobrze z Romą.
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